
Čas konania:

PrÍtomni:
Program:

Zápisnica
z 1l. zasadnutia Obecného zastupite|'stva v Batizovciach.,

k<lnaného dňa 28.06.2012

začiatok 17.00 hod.

ukončenie 23.30 hod.
podl'a prezenčnej listiny
podl.a prílohy

K l) Otvorenie

Ivan Čičmanec, starosta obce - otvori| zasadnutie a privítal prítomnj.ch.

K 2) Schválenie programu' určenie zapisovatel'a a overovatel'ov zápisnice, vol'ba

návrhovej komisie

Ivan Čičmanec
- predloŽil návrh programu zasadnutia ocZ
- určil:

r1 zapisor ltcl.l: Anna lacharor á

b) overovate|or' : Milan Pastrnák, l.lgt. Zlzana Pastrnáková

- predloŽil návrh na:

návrhovú komisiu v z|oženi: Ing. Patrik Františka, Ing. Ján Hudák

Hlasovanie: 5 prítomných poslancov (neprít. J' Rodák, S.Benková. I-'Soltís. F.Varbolík)

za návrhy: 5, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0

K 3) Plnenie prijatych uznesení ocZ č.20|2/9

Ing. Janka Jecušková, l,tlal,ná kontrolórka obce trviedla, Že písorrrt-rý materiál bol poslanconr

doiučený. Poznamenala' že uznesenia, ktoré boli splnené uŽ nie sťl uvedené v doručenotn

materiále'
Ing. Patrik Františka poŽiadal o vysvetlenie' ako sÍt splnené uznesenia týlrajúce sa prcdlrJlr

pož"mk. p." A.KiktovÍr a B.Pisára a tieŽ zámeny obecného pozemku s pozemkom lng.

F.Ltzáka.
lr'an Čičmanec _ menovaní boli pozvani na zasadrrutie ocR, ktorého sa všalr nezúčastrrili'

br'rclú opát.pozraní na najbližšie zasadnutie ocR. Uznesenie vo veci zámen1,pozetnku t-tleclzt

obcou a lng. F'Lizákom je v plnení.
Ivan čičmanec navrhol zrušit, uzn'č,198l2Ol2, 1'9312012 z dóvodu' Že čast' uzlresenia bet.te

na vedonrie Plnenie prijatých uznesení ocZ č.201218 a zároveň d,alšia čast' t-tznesenia li tontlt

dodáva úpravu ,,,n'E. 1g3l2OI2 _ rozšírenie komisie o stzrrostu obce. Súčasne navrhol zrrlŠit.

uzn.č.193l2O|2 a nalrradit. novým, lrde bude uvederrá ceIá kolnisra'

Ing. Ján Hudák pr.edložiI návrh na uznesenla:

(č' uzn.) obecné zastupitel'Stvo ruší lzn' ()cZ č.198/2012
(Č. uzrr.) obccné Zastupitel'St\'o ruší uzn. oc7" č.193120]'2

(c' uzn') obcctlé zastupitel,stvo berie na vedomie Plnenie prijatých uzncsení OcZ Č.]0]]'8

s ťrpravou.
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(č' uzn') obecl-ré zastupitel'stvo schva|uje Komisiu na realizácirr horr-rého ihriska r' zloŽelrí:

lr'an Čičmanec. Járr Hudák. Patrik FrantiŠka, tuborntr SoltÍs a František Varholík'
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák' S.Benková. F.Varholík)

za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdrža|\ sa 0
Ing. Ján Hudák navrhol zrušiť uznesenie ocZ č. 199/2012 a nahradit' troma novýnri
uzneseniami z dÓvodu, Že čast' uznesenia je v znení 

',berie 
na vedomie.., čast.v zneni ..Žiadlr..

a časť v znení ,,sclrval'uj e...

Návrh na uznesenie:
(č.uzn.) obecné zastupiteťstvo ruší uzn. ocZ č,19912012.
(č'uzn.) obecné zastupitel'stvo berie na vedomie Správu o čerpar-rí rozpočtu za I.Q'2012
s úpravami.
(č.uzn.) obecné Zastupiteťstvo schval,uje výmenu ističa vZS roč. 1.- 4. r"rlrradit' z rozpočtrt

obce.
(č.uzn.) obecné Zastupitel'Stvo ukladá preverit' funkčnost. existujúcich r'oclomeritr'

v rómskych bytovkách a prijať opatrenia na zanredzenie čiernych odberov a odstránettic

prípadných porúch.
Z: prednosta OcU T:28.6.2012
Hlasovanic: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák. S.Benková. F.Varholík)

za návrh: 6, proti návrl-ru: 0, zdrŽali sa: 0

Ing. Janka Jecušková prečítala návrh Plánu kontrolnej činnosti na iI. polrok 2012. ktorý bol
zverejnený v zmysle zákor-ra. Informovala o jednotlivých plánovaných kontrolácl-r.

H|asovanie: 6 prítomnýclr poslancov (neprít. J. Rodák' S.Benková, F'Varholík)
za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0

K 4) Plán údržby a opráv obce Batizovce

Vladimír Be|ák, prednosta ocÚ poznanenrl. Že poslanconr bol doručený spracovaný pllin
irdlŽby a opráv' Navrhol' aby poradie jednotlivých akcií určilo ocZ'
Ing. Ján Hudák pod.akoval prednostovi za spracovanie plánu. Navrhol mateÍiál \Iátit. Sp.it.

organizáciám na doplnenie určit' naliehavost. oprar'y a doplnit. predbežné finančrré náklady'
Následne na návrh írnančrrej a stavebnej komisie materiál prerokuje a Plárr údrŽby a oprjl
obce Batizot ce schvá|i ocZ.
Ing. Patrik Františka poznamenal, že MS má spracovaný finálny materiál, lrtorý nre 1e

potrebné dopiňat,aje potrebr.ré zahájit'práce pri údržbe a opravách čo najskór - ešte poČits

letných prázdnrn. Má veclornost'o tom, že MŠ požiadala obec o finančné prostriedky'
ocZ zobralo preclložený materiáI na vedomie.

Ing. Patrik F.rantiška r-ravrhol udelit.slovo riaditel.ke MŠ p. Soni Clralásovej.
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák, S.Benková, F'Varlrolík)

za náyrh: 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0

Soňa Chalásová _ z dóvodu nutnej rekonštrukcie dvoch umyváriek v MS poŽiadala obec

o finančr-ré prostriedky vo výške vyčíslených predpokladaných nákladov cca 14 tis eur' Na
uvedené práce rná spracované cenové ponuky. Práce plánujú vykonávat. počas Školských
plázdnin v letných t-nesiacoch. Upozornila tieŽ' na potrebu opravy oclpadovélro lianála v MS.
Zároveň poŽiadala poslancov o vzájonrnú spolrrprácu a bliŽšie objasnila situácie' lted.

v minu]osti docháJza]o k nedorozumeniam.
lng. Františe|r Lizák prezentoval konkrétne vý'hlady voči práci riaditefk} a poznamenal. Že

riaditel'ka MS sa má správat' ako manažér firmy a hl,adat. rieŠenia problérnov a nie ich
pr'enáŠat. tta posIanca. kt.rrého dieL.a navŠter uje M S.
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Vladimír Be|ák upozor.lril, Že MŠ ako samostatný právny subjekt. je povinná zrealizorat

v |rípade potreby verejné obstarávanie na jednotlivé akcie a tieŽ mať vypracovanit stnerniert

navrhli schválit' pre MŠ dotáciu - finančné prostriedky na

zariadení a odpadového kanalizačnélro potrubia vo výŠke 17'

500 €'
Hlasonanie. 6 pl ítomných poslancov (neprít. .T. Rodák, S.Benková. F..Varlrolík)

za návrlr: 6, proti návrlru: 0, zdrŽali sa: 0

K 5) Informácia o realizácii multiÍunkčného ihriska

Ivan Čičmanec informoval, Že práce na výSta\,be multifurrkčnélro ilrriska sil ultončetté

a dodávate| ho plánuje drres odovzdat' obcí.

i|"ai.i. BcláL Lrpózonil' Že bude po-trebné upravit' rozpočet na multiťurrkčné ihr.isko po

doplnerrí ťrnančnýci.r náklaclov ocl firmy Štrkopiesky s'r.o. Batiztlr ce'

t,'g. len Huclái návrh úpravy ložpočtu na rok 2012 1. rozpočtové opatrenie bol

prňokovaný a schvá1ený na zasadnutí finančnej komisie.

Vtuai,,-,i. B"ták - v návrhu úpravy rozpočtu je zahrnuté aj rravýšenie ťrr-rarrčných prostr.iedltov

o 20 € na lrr|ornračný systém obce'

Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák. S.Benková. F.Varholík)

za náyrh:6, proti návrhu: 0, zdrŽa\i sa: 0

Ine. Ján Hudák navrhol riešit' vyuŽitie priestoru medzi marrtinelmí a plotom. odporuČil

zriádit'pri ilrrisku príručrrý sklad na náradie.

I.,on Čič-o,'"" '' il-rrisko sa br'rde zamykať a plánuje sa aj osadenie kanrery' Je potrebné

un'l"sii. ,p.au"u ilrr.iska a jelro odmenu' Bol oslovený člen športor'ej komisie p' Anton

Borlecký.'ktorý st1m súhiasil' Poslanci po diskusii navrhli mesačnú odmenu pre správeu

il.rriska 
-vo 

.,ý]ske't2o,. €. Poplatky za uŽívat-iic ihrislia budú predloŽené na schr'álenle

v Sadzobníktl za posltytovarré sluŽby a Úrkony vykonávané obcou Batizovce.

H|asovanie: 6 pritomných poslancov (neprít. J. Rodák' S.Benková. F.Varholílt)

za návrh správcr-r ihriska: 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0

K 6) Návrh riešcnia nor'ého oplotenia cintorína

lng. Ján Hudák stavebná komisia zamerala dÍŽku oplotenia a navr1rla realizovat' op1l,tenie

,1iz,'ej st.a''y cintorína" ako materiál navrhuje pouŽit' betónové prefabrikáty.

Viadimír Belák obecnému úradrr boli predloŽené ponuky na oplotenie. cena za cca 300 m

oploteniaje 9 -l I tis. eur'
Poslancioclporučilistarostovizabezpečiťtechnickúprípravusfinančnýmkrytímtra
vybudovanie oplotenia v jrrŽnej časti cintorína v terryí1e !o 23 '8.2012.

rílo.ouo,,i". 6 prílomných poslancov (neprít. J. Rodák' S.Benková. F.Varholík)

za rlávrh správcu ilrriska: 6. proti rrár'rhr"r: 0, zdrža\i sa: 0

K 7) Príprava prijatia delegácie z Pol'ska' Maďarska a Rumunskil

o účasti delegácie v našej obci vdňoch |.7. . 3'7. 201)'

spoločného projelt1u zameraného na rozvoj cestovného ruch'.'

pri sprevádzaní cleIegície.

k verej nému obstarávaniu'
Poslanci po vzáiomnej diskusii
realizovanie opravy sociálnych

Ivan Čičmanec _ informoval
pripravenom plogIame v rámcl
PoŽiadal poslancor' o súčirutost'

,l
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K 8) Rózne

Vladimír Belák predložil návrh Sadzobníka za poskytované služby a úkony v1'konár atré

obcou Batizovce, ktorý bol poslancom doručený. V Sadzobr.ríku bolí jednotlivé sumy
zaokrťrlrlené na celé eurá a doplnené o poloŽky:
l'oloŽka č. ó
Prenáiom trampo|Íny:
celodenný prenájom 20'00 €
Položka č. 7
Prenájom muItifunkčného ihriska:
kolektívne hry.'.'....'.'.'.'.''... 4'00€/ 1hod'
tenis ''..'.......'..... 2.00€/ lhod'
korčufovanie bez poplatkrr

Prenájom mu|tifunkčného ihriska s osvetlením:
kolektívne hry.'......'.'....'..... 5'00€/ 1hod.
tenis.'.....'..'.'..'.' 3'00€/ lhod'
Zt požičanic športového náradia 1'00 €
Položka č. 8
Prenájom bytu ..'.............. 12,00 € / noc

Ing. Patrik Františka _ navrhol upravit,položku č'4 Kopírovacie práce ťarba čiernobiela
a) A4 jednostranne '.'.'...''......'.'..'. '.'..'..' 0.07 € na 0.10 €
b) A.4 obojstranne '.'.'....'..'.''.'.'... '.'........ 0,l0 € na 0'15 €
c) A3 jednostranne ......'.''....'...''. ....'.'.... 0,14 € na 0.20 €
d) A3 oboj stranne '.........'...'....'.'. '.'..'..'.' 0.2o € na 0"25 €
H|asovanie: 6 prítornných poslancov (neprít. J. Rodák' S.Benková. F.Varholík)

za návrh s doplnenými zmenami: 6, ploti návrhu: 0. zdrŽali sa: 0

Ivan Čičmanec predloŽi l:
. Žiadosť S]ovakie INN, spol' s r'o' Batizovce o sírhlas na r'ykorranie stavebnýclr zmlen

a ťtplav v prenajatých priestoloch v zmysle platnej nájomr-rej zr-rrluvy.

Poslanci llavrhli odstťrpit, Žiadost, stavebnej komisii na posúdenie.
- Návrh orgairizácie ZŠ Batizovce v šk. roku 201212013 _ celkový poče1 Žiakov 1.18.

ocl zobrelo ttávrh na r edomie'
. Návrh organizácie MŠ Batizovce v šk. roku 2012/2013 celkový počet detí 6l.

ocZ zobra|o návrh na vedomie.
. Žiadosť Rady školy pri MŠ Batizovce o zmenu uzn. ocZ č.2081201'2, ktorým ocZ schváljio

zloženl'e a počet členov rady školy v celkor,om počte 9 členov. Vzhl'adom na poče1

Zamestnancov v MŠ a počet detí v MŠ je postaču.júce, aby boli zvolení len 2 zástupcor ra

r.odičov a rrie štyria. V pr.edclrádzaj úcorr-r období pracovala rada v 7 člennom zloŽerrí.
Hlasovanio: 6 prítomných poslancov (neprít' J. l{odák. S.Benková. F.Varholík)

za zrušenie uzn.č. ocZ č'208120|2:6' proti r-rávrhr'r: 0' zdrŽali sa: 0

Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít' J' Rodák. S.Benková. F'Varholík)
'za./ ěIenní Radu školy pti MS : 6. proti návrlru: 0, zdrŽali sa: 0

- Upovedomenie Exekútorského úradu Svit o začatí exekúcie na odstránenie rozostavan!'l
stavby - 3 rodirulých domov, neoprávnene realizovaných na pozemku vo vlastníctve obce '

lng. František Lizák informoval o uskutočrrenýcl-r d'alších krokoch vlasttlíkov pozemltov.
na litorýcl.r sú postavené nelegálrre stavby v obci.
Poslanci zhodnolilí sitrráciu, pri ktorej boli dria 15'06.20l2 prostledtríclvorn exekútorskól.ro
ťrradu odstránené ne1egáIne stavby poStavené na obecnom pozemku.

l^r i
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- Žiadosť Pavla Čonku' Batizovce o odkúpenie pozemku. Návrh - poslanci sa zhodli rla

názore' že vzh|adom k skutočnosti, Že na pozemkoch sa nachádzajťr r-relegálne Sta\'by. nie .le
n'roŽr-ré pozemky predat'.
Hlasovanie:6 prítomnýclr poslancov (rreprít. J' Rodák, S.Benková, F.Varholík)

za návrh: 6' proti návrhu: 0' zdrŽali sa: 0
ocZ nesÍrh]así s odpredajom pozemku.

- Žiaclosť Jozefa Chladoňa, Batizovce o prenájorn časti pozemku cca 350 m2 vo vlastníct\e
obce parc'č' KN-C 3175l1 na Nálepkovej ulici medzi rodinnými domami č' I42 a I43 'za

ťrčelom kosenia trávy a pasenia hospodárskych zvierat' V súčasnosti nie je tento pozemok
vyuŽívaný.
Z dóvodu' Že sa pozen.rok nachádza v bezprostrednej blízkosti pozemku Žiadatel'a nar,rhli
pos1anci vylrlásit. pozemok za hodný osobitného zretel'a.
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít' J' Rodák, S.Benková. F'Varholík)

za náyrh: 6, proti návrlrr'r: 0' zdrŽali sa: 0
Poslanci navrhli schválit' prenáj om za cenu 5,-€lročne po dobu 5 rokov'
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít' J. Rodák' S.Benková, F.Varholík)

za návrh.. 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0
ocZ schválilo prenájom poz-emku pre J.Chladoria.

. Danka Pitoňáková B]]RUSKA Žiadost'o splátkový kalendár na energie za roli ]01 l'
Poslanci lr-rg. Járr Hudák a lrrg' Patrik Františka r.ravrlrli' aby menor''anej boli falt1úror;rrre
zálol-rové platby za energie.
Pos1anci navrhli predloŽený splátkový kalendár- schválit'.
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. l{odák. S.Benková. F'Varholík)

za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0
Pos1anci navrhli prijat' uznesenie' ktorým ocZ odporuča ekonómke obce r.rskr.rtočnit.

stretnutie s D'Pitoňákovou za ťrčelom dohody zálohových platieb za energie'
Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít' J' l{odák. S.Benková. F'Varholík)

za náyrh: 6, proti návrhu: 0' zdrŽa]i sa: 0
- Ziadosť Ivana Pačaja, Batizovce o odkúpenie pozenkr: parc.č'1572.

Návrh - poslanci nawhli rreschválit' Žiadost', nakol'ko pozemok nie je určený na výstavbu'
H|asovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák, S.Benková, F.Varholík)

za náyrh.. ó, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0
- VZN PSK č.2712012 o výške príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v šk' výchovno-

vzdelávacích zariadeniach, v šk' účelových zariadeniach a o výške úhrady nákladov rla

štťrdium v j azykovej škole.
Vladimír Belák
. informoval o r''ylrláserrej verejricj sírt'aži formou elektrot-tickej ar-rkcie na stavbu: KirIralizá,-ru

obce Batizovce' úprava trasy kanalizácie v ul' Hviezdoslavova tlaková kanalizácia.
Ivan Čičmanec
- inÍbrmoval o preverení dóvodu zvýšenej spotreby vody v rómskych bytovkách k úniku

vody docháclza z poškodených rozvodov vody a clrybných splachovačov vo WC v byoch'
Je potrebné zvážit' rekonštrrrkciu rozvodov alebo zaviest'výokové stoj ar'ry pri bytovkách'
Poslanci zv áž1It a|ternatívu rekonštrukcie rozvodov.

- poŽiadal klrltťlrnu komisir"r o spoluprácu s kronikárkou pri prečítaní a schválení textu do
rniestnej kronil<y;

- navrhol pracovné zasadnutie ocZ dňa 20,7.2012, na ktorom brrdú vyhodnotené rýsled1l;
ankety;

- dodatok k zmluve o nájme so spol. SLoVAKIA INN s.r.o. Batizovce _ br-rde podpísaný po
predloŽení potrebných dokladov od rrájomcu;

. informácia o zámere r''ykonávat' zvukový záznam zo zasadnutia komisií' obecnej racly:

q,-"/



- informácia o pripravovaných akciách: 30'6'201'2 sút'až o najlepšie Batizovské pirohy.

14,7 '2012 - futbalo\'ý 1urnaj Mundiál;
. informácia o poskytnrrtí dotácie vo výške 500'- € od VUC na opravu ihriska.
Vladimír Be|ák predložil návrh na:

- schválenie rravýšenia tarifného platu starostu obce v zmysle zákona č' 25311991 Z'z.
o právnom postavení a platových pomeroch s1afostov obcí a primátoro\' miest. V zrn;.sle

platnej legislatívy je potrebné 1x ročne prehodnotit' plat starostu. Poznamenal, Že prl' 40,Á

navýšení by úroveň platu bola rovnaká ako v r'2009. Poslanci sa jednotlivo v1jadríli
k návrhu navýšenia tariÍného platu starostu.
Boli predloŽené 3 návrhy:
. na navýšenie tarifného platu starostu obce o 40 %:

H|asovanie: 6 prítomných poslancov (neprít' J' Rodák' S.Benková, F.Varholík)
za návrh: 0, proti návrhrr: 4 (J.Hudák, P.Frantiska, M'PastrIrák, L.Soltís,).
zdržalt sa: 2 (Z'Pastrnákov á, F .Lizák)

. na navýšenie tarifného platll starostu obce o 20 %:

Hlasovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J' Rodák. S.Benková, F.Varholík)
za náyrh: 2 (Z.-Pastrnáková. F'Lizák). proti návrhu: 4 (J.lludák. P'F.rar-rtiŠka.

M.Pastrnák, L.Soltís)' zdrŽa\i sa 0

. na navýŠcnie tari|ného platu starostu obce o 10 %:

H|asovanie: 6 prítomných poslancov (neprít. J. Rodák, S'Benková, F'Varliolík)
za návrlr: 5' proti návrlru: 1 (P'Františka), zdržall sa:0

ocZ schr'álilo navýšenie tarifr-rého platu Starostu obce o 10% z tarifnéhcl platu a cclkorá
výška tarifného platu stalostu bude 1713'-€'

- V zmysle zákona o obecnom zrladení ocZ móže HKo sclrválit' mesačnťt odnrenu aŽ do

výšky 30% z mesačného platu. V roku 2011 nebola vyplatená odmena pre FIKo' Pri výšl<e

navýšenia o 10% sa jedná o čiastku 32,-€' pri 20% 64 '.€ a30% 96,-€ k rnesačnému platu.

Návrlr na schválenie mesačnej odmeny vo výške 30 0/o z mesačného platu:

H|asovanie: 6 prítomných poslancov (rreprít. J' Rodák, S.Benková, F.Varholík)
za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdrŽali sa: 0

ocZ schvá]ilo odmenu HKo vo výške 30 %'

K 9) Interpelácia pos|ancov, diskusia

Mgr. Zuzana Pastrnáková
- odporúča zosilnit'policajné hliadky v obci pri najbliŽšorn vyplácaní sociálny'ch clávclkl

- navrhla obn-reclzit. dodávku vody na cintoríne počas dňa, r-rakol'ko Rórnovia si r,'odu tra

cintoríne naberajú do bar.rdasiek a vozia domov na vozíkoch;
Vladimír Belák ' stojan, z ktorého najviac brali vodu bol preloŽer-rý'

Lubornír Šoltís - surrra za spotrebu vody na cintolíne nie je r'ysoká - uŽ v r-r-rir-rulosti bol
podobný nár'rh na obmedzer.rie dodávky vody.
Ing. Ján Htrclált navlhuje poneclrat'vodu na cintoríne bez obmedzenia; je potrebné opral it.

plot na cintoríne' aby sa obmedzil vo|rrý prístup k stojanorn vody.
. upozornila na potrebu generálnej údrŽby káblovej televízie v obci časté porrrch1'.

nekvalitný príjem;
lng. Patrik Františka káblovú televíziu v obci uŽ v t-ninulosti pripomier,rkol,al, požaduje
vysvetlenie.
Ir'an Čičmancc káblová televízia vobci je od roku 1994. je problén s náhradnýn.ri

súčiastkanri, v súčasnosti 1unguje analógovó vysielanie. Fir.ma Vales' lttor.á obcl
pr.evádzkuje liáblovú televíziu' predloŽí cenový návrlr na zabezpečenie digitálneho
vysielania' pri ktorom by sa zvýši1 počet televíZl1ych progranrov'



Ing. František Lizák
- upozornil, Že na Nálepkovej ulici nesvieti verejné osvetlenie'
[ns. Ján Hudák
- poŽadrrje upozorrrit' pol'nohospodárske druŽstvo,

pouŽívali svoju zadnú bránu,
- upozornil na potrebu odstránenia buriny v asfalte

aby s tlaktormi nejazdili cez obec, ale ab1

chemickým postrekom.
Lulromír Šoltís
. r-rpozornil, že sa v obci upcháva kanalizácia je potrebné ju vyčistit,; členovia DHZ, ttŽ

viackrát pomáhali odstraňovat' poruchy na kanalizácii;
- požiadal o zabezpečenie vykosenia pozemku na Jurkovičovej ulici medzi rocl. dorr-ranri p'

Pitoňáka a p. Petrilákovej - jedná sa o obecr-rý pozemok,
- ir-r1br.mačrr} s)'stém' je umiestnený rra rozhlasových stlpoch. lttoré sú krir,ó - ner'\'zet.á lo

dobre:
- ttpozomil, Že r'septenrbri br:dú zverejnené výzr'y Ministerstva vnútra SR na posk.vtnLrtic

dotácie . je potrebné reagovat',
- irrformoval o ukončení futbalovej sezóny a umiestner-rí naŠich futbalových druŽstier,;

- 18.8.2012 sa uskutočlrí spomiel-rková sút'aŽ hasičskýclr druŽstiev:
. poŽiada| o inÍbrmáciu týkajítcu sa rokovania na sneme ZMoS-u.

Ir'arr Cičmanec na sneme sa prezentovala nová vláda; nakol'ko bol zvolený Za člena lad),

ZN4OS - brrde v budúcnosti viac inťormovaný.
Ing. Prrtrik l.rantiška
- upozornil. Že na cintoríne treba opravit' dlaŽbu a zadnú bránu.

lng. Ján Hutlák
- upozornil na potrebu opravy mostíka cez potok oproti rodinnému donru p. Gája na

Náleokovei ulici'
Ivantičmánec mostík patrí súkromnej osobe, ktorú je potrebné na to upozornit..

Lubomír ŠoItís
- dřra21'.1.2012 sa uskutoční Í.utbalový turnaj o puto\'ný pohár Starostu obce'

K l0) Návrh na uznesenie

Ing. Patrik Františka prečítal prítomným posIancom návrh na uznesenia zo zasadr.rutja ocZ.
Uznesenia z 1l. zasadnutia ocZ sú neoddelitel.nou súčast'orr teito Zápisnice'

K ||) Záv er

Ivan Čičmanec ukor'rčil zasadnutie ocZ pod,akor'anín prítomnýnr za účast..

Poznámky:
Súčast'ou zápistt z rokovania ocZ je prílohová čast':

uznesenia, pozr'ánka, prezenčná listina, k bodom pÍoglamu: -

V Batizovciacl.r 06. 07 .2012

Ivan Čičmane
starosta obce

//>_.'..-' '.'+ž

',.,. V|adimír Be1ák
' prednosta OcU

( ) v e r ovu I e I i u :cip i,s n ic e.

ZL!pisoýateI,:

Mgt.. 1ttzatra PastnráLor á ;9"' .
M ilarr Pa'trnák / '.. z-

A tttta Zac|lrrul á v.,,
p)
/



AZNESENIA

Obecné zaslupitel.stvo prijíma nasIedovné uznesenia:

Uznesenie č.2l5/20|2
obecné zasttrpitel'stvo berie na vedomie
Plnenie prijatých uzneserrí ocZ č' 2O12l9.
Uznesenie č.216/20|2
obecné zastupitel,stvo ruší
uznesenie ocZ č '198l2012.
Uznesenie č.217 /2012
obecné zastupiteI'stvo ruší
uznesenie ocZ č.193l2012.
Uzncsenie č.218120|2
Obecné zastupitel'stvo berie na vedomie
Plnenie prijatých uznesení ocZ č.201218 s úpravou.
Uznesenie č.2|9120|2
obecné Zastupitel'stvo schvaI'uj e
Komisiu na r.ealizáciu horného ihriska v zložení: Ivan Čičmanec, Ján Hur]ák, Patrik Frantršlia.
Lubomír Šoltís a František Varholík.
Uznesenie č.220/20|2
obecné zastupitel'stvo ruší
uzn. ocZ č. 199120|2.
Uznesenie č.22|120|2
()becné zastupitel'stvo berie na vedomie
Správu o čerpani r.ozpočtu zaI.Q.20|2 s úpravami.
Uznesenie č.22212012
Obecné zastr-rpitei'stvo schvaI'uj e
r'ýnenu ističa v ZŠ roč. 1'. 4. uhradit, z rozpočtu obce'
Uznesenie č.223120|2
obecné zastrrpitcl.stvo ukIadá
preverit' funkčnost. eristrrjúcich vodomerov v rórnskych bytovkách a prijat, opatrer-ria rla
zanedzenie čiernych odberov a odstrálenie prípadrrýcli porúch.
Z: prednosta ocÚ 'I.:28.6.2012
Uznesenie č.224l2012
obecné zastupitel'str'o schval'uje
Plán kontrolnej čirrnosti na II. polrok 2012.

K bodu 4. Plán údrŽby a opri|v obce Batizovce

Uznesenie č.225/20|2
Obecné zastr'pitel.stvo be rie na vedomie
Plán údrŽby a opráv obce Batizovce.



Uznesenie č,.22612012
obecné zastupitel,stvo schva|'uje
úpravu rozpočtu MŠ osumu 17 500,-€, ktorá je účelovo viazaná na opravu Soc. zaliadellí
a kanalizácie v objekte MŠ aŽ po prípojku na hlar'ný kanalizačný zberač.

K bodu 5. Infornácia o reaIizácii mrrltifunkčného íhriska

Uznesenie č.227 120|2
obecné zastupitel,stvo schva|'uje
itpravu rozpočtu na informačný systém o sumu 20,- €.
Uznesenie č.228/2012
obecné zastupitel'stvo schval'uj e

správcu multifunkčného ihriska p. Antona BorŽeckého.

K bodu 6. Návrh riešenia nového oplotenia cintorína

Uznesenie č.229/2012
obecné zastupitefstvo odporúča starostovi obce
pripravit' tecl.rnickÍr prípravu s firrančným krytínr na oplotenie cintorína najuŽnej strane.
'l 

: 23.08.201 2

K bodu 8. RÓzne

Uznesenie č.230l2012
obecné zastupitel'stvo schva|'uje
Sadzobník za posk1.tované sluŽby a úkony vykonávané obcou.
Uznesenie č.23|l2al2
Obecné zastupitefstvo berie na vedomie
()rgar-rizácitl MŠ na šk.rok 2012/2013.
Uznesenie č.232120|2
obeor.ré zastupitel'stvo berie na vedomie
organizáciu ZŠ na šk.rok 20121201'3.
Uznesenie č.233/20|2
obecné zastupitcI'stvo ruší
ttzn.č .208/20 12 '

Uznesenie č.231/20|2
Obecné zastupitel.stvo schva|'uje
zloŽenie a pclčet člerrov r.ady školy pri MŠ Batizovce: 2 volení zástupcovia pedagogických
pracovníkov. 1 r'olený zástupca prer,ádzkových pracovníkov, 2 delegovaní zástupcovia
zriad.ovatel'a. 2 vo1errí zástupcovia rodičov.
Uznesenie č.235120|2
obecné zastupitefstvo berie na vedomie
Upovedomenie Exekútorského úradu Svit o začatí exekúcie na odstránenie rozostar atlcj
stavby.3 rodirrných domov' neoprávnene realizovaných na pozet-nku vo v1astníctve obce.
tlznesenie č.236120|2
OcZ zz'mieta
predaj pozemku pt.e Pavla ť.onl<u z dóvodu llekonrpIetrrej Žiadosti. z Ltorej nic jc nl.rztte
identifi]<ovat'' o ktorú parcelu nrá zár'rj en.r.



Uznese nie č.237120|2
obecné zastupitefstvo vyhlasuje
pozemok parc.č. KN.C 3 l75l1 za hodný osobitl-rého zretel.a
Uznesenie č.238/20|2
obecnézastupitel'stvo schva|'uje .
prcIrájoIn Časti pozemku cca J50 rn/ vo r lastIríctr e obce pcrc.Č. KN-C j l 75 l rra Nalcp|'ur tj
ulici medzi rodinnými domami č. 142 a 143 za účelom kosenia trávy a pasenia hospodár.snycrl
zvierat pre Jozefa Chladoria, b}tom Batizovce. Nálepkova 142152. Cena za prenájom .je 5. €
ročne. Doba nájmu 5 rokov'
Uznesenie č.239120Í2
Obecné zastupitel,stvo schval'ujc
splátkový kalendál ple Danku Pitoňákovú Berrrška, Batizovce od j úrra 20l2 do marca 20l3
v mesačnej výške 317,-€ za odobraté energie v rokrr 201 1.

Uznesenie č.240120|2
obecné zastr-rpitcl'stvo odporúča
stretnutie s Danlrou Pitoňákovou _ Beruška, Batizovce za ťlčelom dohodrrr-rtia zálohových
platieb za energie.
l-crrlín: 21'07.2012 Zodnol'edrrÝ: ekonótnlra obce
Uznesenie č,z17120|2
obecné zastupitel'stvo Z2rmieta
pl.edaj pozenlkr'i pre Ivana Pačaja, Batizovce z dóVodll, Že parcela, o k1orťl prejavil Záuicm nre

.jc určená na výs1avbu.
flzncsenic č.242120|2
obecné zastr.rpitel'Stvo berie na vedomie
- VZN PSK č.21/2012 o výške príspevkov na čiastočnú ťrhradu náklador' l'Školských

výchovno.r'zdelávacícl.r zariadeniach, v školskýclr účelových zariadeniach a o vÝŠke úhratly
ná]i.]adov na štúdium v.jazykovej škole.

Uznesenie č.243120|2
obecné zastupitel"stvo berie na vedomie
inÍbrmácie:
- kr.rltťrrna kor.r.risia - kronikárkal
- pracovnó zasadnlttie ocZ dria 20'1 .20|2, na ktororn budú vylrodnotené výsledk1 an)rcty';
. futbalový tLrrna.j Mundiál - 14.7.2012:
- sút.aŽ o najlepŠic Batizor'ské pirohy - 30'6'2012;
- poskytnutie dotácie od VUC vo výške 500.'€ l-ra multifunkčné ihrislto.
Uzncscnic č.244l2072
OcZ schval'uje
navýšenie tar.iÍhého plattl starostu obce o l0 % Z 1alifného platu
platll starostu bude l'713,'€.
Uznesenie č.z45120|2
OcZ schval'uje
ocZ schval'lr je odmenu I-lKo vo výŠke 30% z mesačného platu.

a celková výška talijného

Núvrhol,á kontis ia '. ]ng
lng.

Patrik Franti

š

Ján Hlrdák

lr'an Č i
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Prezenčná listina
z l1. zasadnutia obecného zastupitel'stva v Batizovciach,

konaného dňa 28. 06.20|2

Ivan Cičmanec

Mgr. Silvia Benková

Ing. Patrik Františka

Ing. Ján Hudák

Ing. František Lizák

Milan Pastrnák

Mgr. Zuzana Pastrná ková

Ing. Jozef Rodák

|-]ubomír Šoltís

František Varho|ík

Ing. Janka Jecušková

Vladimír Be|ák
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obecný úrad' Šturova 2912. Batizovce. PSC 059 35

POZVANKA
V zmysle zákona SNR č.369190 Zb. o obecnom zriadení

úprav
v znení platných právnych

zvolávam

11. zasadnutie obecného zastupite|'stva

na deň 28. 06. 2012 /štvrtolď so začiatkom o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti
Batizovce s nasledovným programom:

1 . Otvorenie
2. Schválenie pÍogramu' určenie zapisovateťa a overovatel'ov zápisnice, vol'ba

komisie
3' Plnenie prijatých uznesení ocZ
4. Plán údrŽby a opráv obce Batizovce
5. Informácia o rea|izác1i multifunkčného ihriska
6. Návrh riešenia nového oplotenia cintorína
7. Príprava prijatia delegácie z Pol'ska, Maďarska a Rumunska
8. Rózne
9. Interpeláciaposlancov, diskusia
10. Návrh na uznesenie
11. Záver

návrhol.ej

Batizovce 18. 6.2012

STAROSTA OBCE BATIZ o VCE

OcU

lCmanec


